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Video 1 — Kurek hraje v prostoru souper jednou rukou

Byl kontakt hrace ¢. 6 v modrém dresu uskutecnény
v prostoru soupere v souladu s pravidly?

Akci lze posoudit jako:

utocny uder — tento neni v zadném pripadé mozny
provést v prostoru soupere

blok — definice bloku je zfejma, blok Ize zahrat i jednou
rukou, musi se jednat o ,, pasivni“ umisténi pazi (paze),
neni povoleno se dotknout miCe v prostoru soupere
pred utocnym uderem soupere.

V tomto konkrétnim pripadé se jednalo o chybu modrého hrace, akce v prostoru soupere je proti pravidlim. O
blok se nemUize jednat, mi¢ nesméruje do pole soupere

- 13.3.1 Hrdc uderi do mice uvnitr hraciho prostoru druZstva soupere.

- 14.6.1 Blokujici se dotkne mice v prostoru soupere pred utocnym uderem soupere.

— 11.4.1. Hrdc se v prostoru soupere dotkne mice nebo protihrace pred souperfovym utocnym uderem. (11.1.1,
D11(20))



Video 1 — Kurek hraje v prostoru

Bylo spravné rozhodnuti rozhodciho

povolit Challenge - dotek sité
uprostred rozehry?

| AR
V podobnych situacich, kdy je hra | JNLW.} .
v blizkosti sité je zadost o :
prezkoumani , doteku sité”“ logicka a
povolena. Zadost musi byt vznesena
ihned, nikoliv az po dokonceni

rozehry.




Video 1 — Kurek hraje v prostoru souper jednou rukou

Otdazka 3 Bylo spravné rozhodnuti ukazat kompletni akci, tedy pri challenge zdznamu ukazani pripadného
doteku sité tak i presahnuti pres sit?

Challenge procedura ma presné dané limity. Je treba si uvédomit, ze tymy maji omezené moznosti, na co si
challenge vzit. Mezi nimi neni ,presahnuti za sit“. Ani v nasSich pomérech nemame vybaveni, které by presné
odhalilo chybu , pfesahnuti“ — sitova kamera je mimo osu sité. Je tedy vhodné, pokud to zabér umozni, ukazat
toliko situaci dotek x nedotek sité. K tomu je treba operatorem upravit, nazoomovat, posunout obraz tak ,aby
zabiral prislusny sporny dotek sité.
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Video 2 — Smec do pasky, pada anténka ' - e A1 5 \i- .
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Bylo sprdvné prerusit hru a
nechat opakovat rozehru?

Obecnou zasadou je, ze pokud se
na hristi objevi predmét s rizikem
zranéni (kutalejici se mi¢, nebo
jako v tomto pripadé padajici
anténka) rozehra by méla byt
prerusena a opakovana.




Video 2 — Smec do pasky, padd anténka

Je mozné v pripadé, kdy se jedna o opakovadni
rozehry, aby druZstvo (jedno jaké) Zadalo o
challenge?

Ano, v pripade, ze se druzstvo domniva, ze
doslo k chybe pred uvolnénim antény, pr.
blokujici hracka mohla byt v siti, lze vyuzit
vyzvy - dotek sité.

Ne, v pripadé, kdy je anténa uvolnéna a
nasledujici chyba tak jiz nemuze byt
posuzovana. Potencionalné v tomto pripadeé
mohlo dojit k chybé 4 odbiti (9.3.) -
challenge na dotek bloku.

Rozhodci zadost o tento typ challenge
zamitne bez sankci.




Video 3 — Zadni nahrdvac ( ¢. 12 modry dres), soucasny uder x blok - anténka

Zadni nahravaC nahrava v dobé, kdy je mic cely nad drovni sité, nahravka smeéruje podél sité a nasleduje
odehrani (utok + blok), kdyz je mic stdle cely na strané utoCiciho druzstva a ndsledné mic jde do anténky




Video 3 — Zadni nahrdvac ( ¢. 12 modry dres), soucasny uder x blok - anténka

Zadni nahravaC nahrava v dobé, kdy je mic cely nad drovni sité, nahravka smeéruje podél sité a nasleduje
odehrani (utok + blok), kdyz je mic stdle cely na strané utoCiciho druzstva a ndsledné mic jde do anténky

Predpoklddejme, Ze utocnik se dotkne
prvni, pak se dotkne blokar.

Utodici modry tym vyhrava rozehru.
K doteku mice doslo v prostoru utociciho
druzstva, blokar se dotkl mice az po uderu
utocCiciho hrace, coz je povoleno, nasledné
jde mic do anténky, posledni kdo se dotkl
micCe je blokar.




Video 3 — Zadni nahrdvac ( ¢. 12 modry dres), soucasny uder x blok - anténka

Zadni nahravaC nahrava v dobé, kdy je mic cely nad drovni sité, nahravka smeéruje podél sité

a nasleduje

odehrani (utok + blok), kdyz je mic stdle cely na strané utoCiciho druzstva a ndsledné mic jde do anténky

Predpokladejme, Ze utocnik a blokar se
mice dotknou soucasneée.

Smecar ani blokaf neudélali chybu ( po
uprave pravidel ma blokar pravo dotknout
se miCe v prostoru soupere soucasné
s utocnym uUderem) . ProtoZze nelze urcit,
ktery hrac (blokar ¢i Utocnik) se dotkl mice
posledni predtim, nez se mi¢ dotkl anténky,
rozhodci naridi opakovani rozehry.




Video 3 — Zadni nahrdvac ( ¢. 12 modry dres), soucasny uder x blok - anténka

Zadni nahravaC nahrava v dobé, kdy je mic cely nad drovni sité, nahravka smeéruje podél sité a nasleduje
odehrani (utok + blok), kdyz je mic stdle cely na strané utoCiciho druzstva a ndsledné mic jde do anténky

 Predpokladejme, Ze blokar se dotkne
prvni, pak se dotkne utocnik.

Hraje druhy

Mic¢ letici od nahravace podél sité nelze
povazovat za utocCny uder, proto blokar nema
pravo jej blokovat v prostoru soupere pred
utocnym uderem. Rozehru vyhrava utocici
druzstvo - chyba 14.6.1




Video 3 — Zadni nahrdvac ( ¢. 12 modry dres), soucasny uder x blok - anténka

Zadni nahravaC nahrava v dobé, kdy je mic cely nad drovni sité, nahravka smeéruje podél sité

a nasleduje

odehrani (utok + blok), kdyz je mic stdle cely na strané utoCiciho druzstva a ndsledné mic jde do anténky

Predpoklddejme, Ze blokar se dotkne
prvni, pak se dotkne utocnik, mic od
zadniho nahravace smeruje do pole

soupere.

Zadni nahravac proved| utocny uder
nahravkou smérujici k siti (potencionalné
sméFujici  k soupefi) Uto¢ny uder se stal
dokonceny v okamziku doteku mice
blokarem, proto se stava chybnym a rozehru
vyhraje blokujici tym - chyba 13.3.3

Na druhou stranu blokar ma pravo blokovat
vV souperové prostoru pouze v pripade, ze
zadny hraC z utoCiciho druzstva neni
dostatecné blizko siti, aby mohl  zahrat
(pokracovat v hrani) (Guidelines 14.1)




Video 3 — Zadni nahrdvac ( ¢. 12 modry dres), soucasny uder x blok - anténka

Zadni nahrava¢ nahrava v dobé, kdy je mic¢ cely nad drovni sité, nahravka sméruje podél sité a nasleduje
odehrani (utok + blok), kdyz je mic¢ stale cely na strané utociciho druzstva a nasledné mic jde do anténky

Uto&ici modry tym vyhrava rozehru. K doteku mi¢e dodlo v prostoru  Utoéiciho
druzstva, blokar se dotkl mice az po uderu utocCiciho hrace, coz je povoleno,

* Predpokladejme, Ze utocnik
se dotkne prvni, pak se

dotkne blokar

Predpokladejme, Ze utocnik
a blokar se mice dotknou
soucasnée.

Predpokladejme, Ze blokar se
dotkne prvni, pak se dotkne
utocnik.

Predpokladejme, Ze blokar se

dotkne prvni, pak se dotkne

utocnik, mic od zadniho

nahravace smeruje do pole

soupere.

nasledné jde miC do anténky, posledni kdo se dotkl mice je blokar.

Smecar ani blokar neudélali chybu ( po Upravé pravidel ma blokaf pravo dotknout se
mice v prostoru soupere soucasné s utocnym uderem) . Protoze nelze urcit, ktery
hra¢ (blokar ¢i utocnik) se dotkl mice posledni predtim, nez se mi¢ dotkl anténky,
rozhodci naridi opakovani rozehry.

Mic letici od nahravace podél sité nelze povazovat za utoCny uder, proto blokar
nema pravo jej blokovat v prostoru soupere pred Utocnym uderem. Rozehru

vyhrava utocici druzstvo - chyba 14.6.1

Zadni nahrdvac provedl udtocény uder nahravkou smérujici k siti (potencionalné
sméFujici k soupefi) Utoény Uder se stal dokonéeny v okamZiku doteku mice
blokarem, proto se stava chybnym a rozehru vyhraje blokujici tym - chyba 13.3.3

Na druhou stranu blokar ma pravo blokovat v souperove prostoru pouze v pripade,
ze zadny hrac z utocCiciho druzstva neni dostatecné blizko siti, aby mohl zahrat
(pokracovat v hrani) (Guidelines 14.1)



Video 4 - Zasahnuti ruky blokare
po Utocném uderu - sit

Blokar se jednoznacné dotkl sité —
horni pdsky. Je to povaZovdno za

chybu?

Dotek sité byl zpusoben jako
nasledek akce smecare, proto
toto neni mozné posoudit jako
chybu blokujiciho hrace

)
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Video 4 - Zasahnuti ruky blokare po
utocném uderu - sit

Smecar po odehrdni mice zasahl
ruku  blokare, MuZeme toto
posoudit jako brdnéni, prekdzeni -
chyba? 11.4.4

Pokud se hrac¢ nahodné dotkne soupere, nemélo by to byt automaticky povazované za chybu, oba hraci maji legitimni
divod hrat mi¢. Pokud by takovy nahodny dotyk , donutil“ soupere k doteku sité, nemélo by to byt povazovano za chybu
ani jednoho hrace ( Guidelines 11.2.)

Pokud se vsak jedna o umysinou Cinnost hrace —jedna se o branéni
a penalizace - hrubé chovani. Chyba a Cervena karta — tzn. 2
body




